

广州市物价局

穗价函〔2011〕209号

关于广州市香江中学有关收费的批复

广州市香江中学：

你校《关于广州市香江中学有关收费的请示》及有关材料收悉。根据《广东省物价局广东省教育厅关于规范我省民办中小学教育收费管理的通知》（粤价〔2009〕24号）和市物价局、教育局、财政局、劳动社保局《关于规范我市民办教育收费管理的通知》（穗价〔2003〕202号）规定，现对你校有关收费批复如下：

与原件相符

你校初中学杂费标准为每生每学期11000元，高中学杂费标准为每生每学期40000元，学杂费已包含学费、课本资料费、作业本费和学生体检费用。

学生住宿费标准为每生每学期1100元。

学生校车费、校服费以自愿为原则按实代收。其他代收费和服务性收费参照公办学校的收费项目和收费标准按实收取。

请做好收费公示和宣传解释工作。

联系电话：83228858

二〇一一年四月二十七日



Guangzhou Municipal Price Bureau

GZ pricing [2011] No. 209

Official reply on Guangzhou Xiang Jiang secondary school fees

Guangzhou XJHS,

Your school document "Guangzhou Xiang Jiang secondary school-related charges" and related materials have been received. According to "Guangdong provincial price Bureau of Guangdong Province notice on standardizing the management of private primary education in our province" (GZ pricing [2009] No.24) and Municipal price Bureau, the Education Bureau, Finance Bureau, Bureau of labor and social security "On regulating the city notice of charge management of private education" (GZ pricing [2003] No.202) Provisions Our reply for your school-related fees is as follows:

Junior middle school student tuition and standard fees for every student: 11,000 Yuan per semester; High school tuition and standard fees for every student: 40,000 per semester. Tuition includes tuition, textbooks, exercise books and student medical expenses.

Student accommodation standards for each student, every semester: 1100 Yuan.

Student travel fares and uniforms are paid voluntarily and based on actual market prices. Other fees and service fees should be based on average public school fees and charges.

Please keep the explanation of tuition and fees open, public, and transparent.

April, 27th, 2011

Tel: 83228858